
D7 Bestyrelsesmøde 16/5-24
Til stede er: Helle, Chanette, Rikke, Pia, Charlotte og Anne.

1. Formandens orientering: Orientere om forum for hestevelfærd. Fald i stævnestartere i
hele landet, hvor markedsføringstiltag er sat i gang. Der kigges på stævnestrukturen.
Der køres mange stævner uden for DRF.

2. Repræsentanter fra D7 til Distriktsmesterskaber 2024
- Uge 21 KER: Betina
- Uge 25 EBR: Rikke
- Uge 31 BOGØ: Helle
- Uge 34 HFR: Rikke
- Uge 42 SVR: Charlotte
- Uge 43 ASK: Pia

3. Bestemmelserne til distriktsmesterskaberne er opdateret. Der er snakket om at ændre
på kravet til præmier til mesterskaberne for ponyer. Det er besluttet at fastholde
bestemmelserne, som de har været hidtil.

4. Halvvejsmøde 2024. Chanette undersøger, hvad dato det er muligt at leje lokaler. Det
bliver formentlig sidst i September.

5. Arrangement om hesteeftersyn. Charlotte & Pia arbejder videre med dette.

6. Der ønskes en erfa-gruppe for elevklubber på Fyn, hvor der skabes et netværk og
sammenhold mellem de fynske elevklubber. Opstartsmøde med Tankefuld og Bogø.

7. Næste møde bliver d. 21/8 ved Rikke.


